



A 110TH ANNIVERSARY EVENT LIKE
No One Else™

JANUARY 1 - MARCH 31, 2026

**NOW'S THE TIME TO MAKE YOUR
DREAM KITCHEN COME TRUE.**



Designer: Heather Mauldin Interiors

THE COMPLETE KITCHEN ADVANTAGE
UP TO 15% OFF
PLUS, RECEIVE A 5 YEAR WARRANTY*



BUY 2 APPLIANCES



7% OFF*

BUY 3 OR 4 APPLIANCES



10% OFF*

BUY 5 OR MORE APPLIANCES



15% OFF*

*Rebates will vary depending on the amount of qualifying Thermador appliance products purchased (some products are excluded). 5-year warranty is applicable on purchase of 2+ major appliances only. Please check with dealer or visit <https://www.thermador.ca/en/build-and-design/special-offers> for complete information and further details. All accessories are excluded from this offer. All images are for illustration only, actual may vary. Offer cannot be combined with any other promotion. Discontinued/ Floor/Open Box/B-grade models & builder sales are excluded from this offer.

Promotion runs from January 1 to March 31, 2026.

E&OE © 2026 BSH Home Appliances Ltd. All rights reserved.



Luxury Perfected Through 110 Years of Industry-Leading Innovation.



UN 110^e ANNIVERSAIRE
comme nul autre

DU 1^{ER} JANVIER AU 31 MARS 2026

C'EST LE TEMPS DE RÉALISER
VOTRE CUISINE DE RÊVE.



Designer: Heather Mauldin Interiors

L'AVANTAGE COMPLET EN CUISINE JUSQU'À 15 % DE RABAIS

DE PLUS, RECEVEZ UNE GARANTIE DE 5 ANS*



ACHETEZ 2 APPAREILS



7 % DE RABAIS*

ACHETEZ 3 OU 4 APPAREILS



10 % DE RABAIS*

ACHETEZ 5 APPAREILS OU PLUS



15 % DE RABAIS*

*Les rabais varient selon la quantité d'appareils Thermador admissibles achetés (certains produits sont exclus). Garantie de 5 ans uniquement applicable à l'achat de 2 gros appareils et plus. Consultez un détaillant ou visitez <https://www.thermador.ca/fr/offres-speciales> pour plus d'infos. Tous les accessoires sont exclus de cette offre. Images à des fins d'illustration seulement; les images réelles peuvent varier. L'offre ne peut être combinée à d'autres. Modèles discontinués, de plancher, « boîte ouverte » et ceux des ventes aux constructeurs exclus de cette offre.

La promotion est en vigueur du 1^{er} janvier au 31 mars 2026.

E&OE © 2026 Électroménager BSH Itée. Tous droits réservés.



Le luxe, perfectionné depuis 110 ans d'innovation à la fine pointe.